
 
PROTOKOLL NR:7 VERKSAMHETSÅRET 2019, FÖRT VID STYRELSEMÖTE MED HÄL-
JARP/SAXTORPS BYAFÖRENING, 2019-08-29, Tallstugan, KL.18.30 
Närvarande: Göran Wramfelt, Sven-Olof Westman, Bodil Karlström, Bertil Karlström, Lars 
Holm, Christian Jönsson och Flemming Denne.   
 Förhindrad: Charli Ahl Ludvigsson 
 
  
§  1 Mötets öppnande 

 Ordf. öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna till dagens möte.  
 
§ 2. Val av justerare 

 Lars Holm valdes att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll. 
 

§  3. Dagordningen 
Dagordningen har varit utskickad dagordningen.godkändes. 

 
§  4. Föregående mötesprotokoll 

 Protokollet är justerat och utdelat digitalt, godkändes och lades till handlingarna. 
 
§  5. Inkomna skrivelser 

Från Polismyndigheten ang. beviljat tillstånd för arrangemang under HäljarpsDAN 
(bil 2). Skrivelsen läggs till handlingarna.  

§  6.             Avgångna skrivelser 
Från Göran W. till Landskrona kommun ang. bristen på växtlig utsmyckning och  
skötsel/underhåll av kommunens grönytor i Häljarp och övriga byar. Detta i jämfö-
relse med centrala/norra delarna av staden. (bil.1). 

 
§  7. Rapporter 

a.Ordföranden  
Göran inget nytt förutom kommentarer till insändaren i Landskrona direkt och NST  
Kassören 
Rapporterade om den ekonomiska ställningen.  Handlingarna har varit utskickade 
före mötet. 
Rapporten godkändes. 
Övriga 
Diskussion och information kring sponsring av tryckning av Häljarps boken.  Ett an-
tal företag har visat intresse för ev. sponsring.  

 
§   8.  Aktiviteter under 2019. 
 

a  Häljarpsdagen utvärdering 
  Bertil Karlström har varit i kontakt med medverkande föreningar och fått deras syn-           

                 punkter. 
Sammanfattningsvis är att de tyckte att arrangemanget fungerade bra och är väl 
värt att fortsätta. Berömde Bertil för ett stort arbete bra planering och stort engage-
mang 
Några punkter föreslogs ändring på. Arrangemangen koncentreras till Björkbacken. 
Tipsrundan start och mål på samma ställe. Föreningarna får möjlighet att presentera 
sig från scenen, Ha en formell invigning. Större utbud att sälja utöver kiosken. Gär-
na lite bakgrundsmusik. Bättre ljud. Kortare tid. 



 

Med inhämtad yttrande från medverkande föreningar beslutade styrelsen att över-
skottet från försäljningen i kiosken ca 1200 kr redovisningsmässigt tillförs Byaföre-
ningens kassa. Att använda vid nästa års arrangemang.(bil.3) 

 
 
 
  § 9.    Övriga frågor 

Kommit förslag på att byaföreningen skulle trycka upp enklare tröjor med tryck  
”Vi  trivs i Häljarp Saxtorp” Bertil undersöker prisbilden.                            

    
§ 11      Nästa möte 
      Nästa möte bestämdes till den 24 september, kl. 18.30, Tallstugan 
 
§ 12      Avslutning 
       Ordföranden tackade och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
Sven-Olof Westman 
 
Ordföranden    Justerare 
 
 
Göran Wramfelt    Lars Holm  
  
 
 


